
Zápisnica
Zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lubine, ktoré sa konalo dňa 

28.4.2010

Program
1. Zahájenie
2. Voľba návrhovej komisie
3. Záverečný účet obce za rok 2009
4. Inventarizácia hospod. prostriedkov za rok 2009
5. Odpredaj bývalej školy v Podkozinciach
6. Odkúpenie rodinného domu  s.č. 254
7. Rekonštrukcia a modernizácia verejného osvetlenia
8. Rôzne
9. Záver

1. Otvorenie
Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce p. Milan Ostrovský. Overovateľmi zápisnice sú 

p. Viliam Petrovič a p. Branislav Znachor. Zapisovateľkou je p. Inge Rubaninská. Prítomných 
bolo 5 poslancov (od bodu  2 –  6 poslancov).  Program zasadnutia  bol  schválený – za 5 
poslancov.

     2. Voľba návrhovej komisie
Do návrhovej komisie bol zvolený Ing. Igor Ištok.

     3. Záverečný účet obce za rok 2009
Stanovisko  k návrhu  záverečného  účtu  obce  Lubina  prečítala  kontrolórka  obce  Lubina  p. 
Lenka Vojteková.
Ing. Otiepka: 10 tis.€ schodok za vodu je veľmi veľa.
p. Vojteková: Voda sa odpisovala až v decembri tak platby boli v januári t.r.
p. Ostrovský: Snaží sa o odovzdanie vodovodu TVK ale zatiaľ nie sú splnené podmienky na 
odovzdanie. Bola porucha, ktorá stála obec 4 000€ (120 tis. Sk).
p. Ostrovská: Odpis bol neskoro a financie sa musia dať na účet do určitého dátumu, nemôžu 
zostať v hotovosti.
Ing. Otiepka: Je potrebné pružne reagovať ak nastane porucha. 
p.  Ostrovský:  Poruchu opravovala  firma z Bratislavy,  ktorá  má na to  3  týždne,  aby našla 
poruchu. Bolo treba skontrolovať 800m kábla.
p. Kopec: Na hlavnej ceste na Hrnčiarovom sú zaliate asfaltom vodovodné uzávery. Ak by sa 
niečo stalo nie je možné zastaviť vodu.
p. Petrovič: Nie je možné získať peniaze z grantov? Vodovod dať do poriadku a odovzdať.
Ing. Otiepka: Zdvihnúť ceny vody. Nemôže sa stále doplácať. Zvolať stretnutie občanov., aby 
boli oboznámení s tým, aká je situácia. Prečo sa bránite stretnutiu nech občania rozhodnú čo 
s tým.
p. Sapáček: Urobiť besedu  a vysvetliť občanov aký je problém.
p. Ostrovský: Dá sa do novín článok ohľadne situácie s vodou – príjmy, výdaje.



Uznesenie č. 17/2010
Obecné zastupiteľstvo v Lubine
schvaľuje
záverečný účet obce Lubina a celoročné hospodárenie bez výhrad.
za 6 proti 0 zdržal sa 0
Uznesenie č. 18/2010
Obecné zastupiteľstvo v Lubine
schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia
za rok 2009 nasledovne :

- schodok  kapitálového rozpočtu vo výške – 27 150 €  bude pokrytý z prebytku 
  z finančných operácii 
- prebytok  rozpočtu vo výške 69 634 €  bude použitý v zmysle § 15 ods. 4    Zákona 
č.583/2004 Z.Z. o rozpočtových pravidlách  v znení  zmien a doplnkov : 

 100% bude prevedených do rezervného fondu, z toho 10% ako povinný 
minimálny  prídel  z prebytku  hospodárenia  a 90%  bude  použitých 
v súlade  so  zákonom  na  úhradu  bežných  a  kapitálových  výdavkov 
v budúcich obdobiach

za 6 proti 0 zdržal sa 0

Uznesenie č. 19/2010
Obecné zastupiteľstvo v Lubine 
berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za rok 2009.

4. Inventarizácia hospod. prostriedkov za rok 2009
Správu o inventarizácii podala p. Ľubica Ostrovská .
Uznesenie č. 20/2010
Obecné zastupiteľstvo v Lubine
schvaľuje
inventarizáciu hospodárskych prostriedkov za rok 2009
za 6 proti 0 zdržal sa 0

5. Odpredaj bývalej školy v Podkozinciach
O odpredaji informoval Ing. Igor Ištok. Je vypracovaný znalecký posudok na budovu bývalej 
školy.

Uznesenie č. 21/2010
Obecné zastupiteľstvo v Lubine
schvaľuje
odpredaj  pozemku parc.č.7416/1  zast.pl.  o  výmere  513 m2,  parc.č.7416/2 zast.pl.  117 m2, 
parc.č.7416/3  zast.pl.  114  m2,  parc.č.7416/4  zast.pl.  207  m2,  parc.č.7416/5  zast.pl.41  m2, 
parc.č.7416/7  zast.pl.  16  m2  a  geometrickým  plánom  č.43580718-241/2009  upravené 
pozemky parc.č.7416/8 zast.pl. o výmere 84 m2 a parc.č.7417/1 záhrada o výmere 742 m2, 
taktiež budova s.č.630 na parc.č. 7416/2 a budova s.č.630 na parc.č. 7416/3 nachádzajúce sa 
v k.ú. Lubina  žiadateľovi  Vladimírovi Gromanovi s manž., obaja bytom Lubina s.č. 630 za 
cenu  stanovenú  znaleckým posudkom vypracovaným  Ing.  Ištokom vo  výške  12  300,-  €. 
Náklady spojené s prevodom nehnuteľnosti hradí kupujúci.
za 6 proti 0 zdržal sa 0



6. Odkúpenie rodinného domu  s.č. 254
O odkúpení informoval starosta obce. 
Uznesenie č. 22/2010
Obecné zastupiteľstvo v Lubine
schvaľuje
odkúpenie rodinného domu s.č. 254 nachádzajúci sa na parc.č. 119 v k.ú. obce Lubina za cenu 
dohodou vo výške 1 600,-€. Cena je nižšia ako znalecký posudok. Nehnuteľnosť sa nadobúda 
za  účelom  prístupovej  cesty  k parc.č.  121  a 122/1,  ktoré  sú  vo  vlastníctve  obce  Lubina 
zapísané na LV – 1.
za 5 proti 0 zdržal sa 1 (Ing. Otiepka)

7. Rekonštrukcia a modernizácia verejného osvetlenia
O projekte „rekonštrukcia a modernizácia verejného osvetlenia“ a žiadosti o NFP informoval 
starosta obce. Jednalo by  sa o rekonštrukciu a modernizáciu osvetlenie na kopaniciach.
Uznesenie  č. 23/2010
Obecné zastupiteľstvo v Lubine
schvaľuje

a.) predloženie žiadosti o NFP  v rámci opatrenia 2.2. OP K a HR na realizáciu projektu 
„rekonštrukcia a modernizácia verejného osvetlenia obce Lubina kopanice“, ktorý je 
realizovaný obcou Lubina.

b.) zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o NFP.
za 6 proti 0 zdržal sa 0

Uznesenie č. 24/2010
Obecné zastupiteľstvo v Lubine
schvaľuje
zmluvu o nájme služobného bytu,  ktorý sa nachádza  v budove s.č.  134 – materská  škola. 
Zmluva sa uzatvára na dobu určitú od 1.4.2010 do 31.3.2011 – nájomca Zdenko Klimo, 916 
12 Lubina 204.
za 6 proti 0 zdržal sa 0

Ing. Otiepka: Má návrh na uznesenie – Obecné zastupiteľstvo poveruje starostu, aby konal vo 
veci zaevidovania cesty od autobusovej zastávky k Valenčíkovom do katastrálnej mapy. Musí 
sa s tým niečo robiť.
p. Ostrovský: Je to na zvážení zastupiteľstva. Je potrebné spraviť geometrický plán, osloviť 
vlastníkov, vyhotoviť zmluvy a vykúpiť pozemky. Treba na to peniaze v rozpočte.
p.  Sapáček:  Sprístupniť  službu na  stránke  obce,  aby sa  mohli  občania  vyjadrovať.  Treba 
zariadiť,  aby  sa  neosočovalo  a nepoužívali  vulgarizmy.  Mala  by  to  zabezpečiť  kultúrna 
komisia.
p. Kopec: Kultúrna komisia je proti znovuzriadeniu služby (odkazy).
Ing. Otiepka: Obecné zastupiteľstvo je najvyšší orgán a má právo rozhodovať. 
p.  Ostrovský:  Obecné  zastupiteľstvo  to  už  riešilo.  Požiadať  Ing.  Hrabovskú  o 
prekonzultovanie s Ing. Belovičom – f. Visgra.
p. Sapáček: Preveriť, či sa to dá priebežne kontrolovať a nevhodné články sťahovať. Obecné 
zastupiteľstvo neschválilo zrušenie tejto služby. 
p. Ostrovský: Navrhuje, aby kultúrna komisia zaujala stanovisko k danej veci. 
Za  sprístupnenie  služby  –  za  3  poslanci.  Predseda  kult.  komisie  –  pripraviť  technicky 
spustenie služby a určiť kto bude dohliadať na obsah článkov. 
p. Znachor: Bude sa robiť cesta na Salaše?



p. Ostrovský: Bolo výberové konanie a cesta sa bude robiť. Je aj žiadosť od JUDr. Pagáča 
o opravu cesty. Treba sa dohodnúť, či sa budú opravy kúskovať, alebo sa spraví súvislá časť 
cesty.
p. Sapáček: Radšej urobiť v celku.  A žiadosť riešiť na budúci rok – zaradiť do rozpočtu.
Ing. Otiepka: U Galkov sú na ceste na odbočke výtlky.
p. Petrovič: Rigol pri základnej škole pri stodole p. Solovica sa pri dažďoch zanáša. On ho 
strojom čistí ale bolo by treba to urobiť. Nech by sa tam išla pozrieť komisia. 
p. Ostrovský: Komisia za pôjde pozrieť a OZ potom rozhodne. 
p.  Znachor:  P.  farárka  Juríková  sa  informovala  či  by  nebolo  možné  dať  peniaze  na 
rekonštrukciu domu J.Ľ.Holubyho.
p. Ostrovský: Pani farárka má žiadosť o dotáciu – tú bude riešiť finančná komisia.
p. Ostrovský: 
- projekt cezhraničnej spolupráce a multifunkčné ihrisko – prešli už cez dve komisie, v máji 
by sme sa mali dozvedieť ako rozhodnú
- seminár 5.6.2010 (Oddiel Hurban – činnosť v II.svetovej vojne)
Starosta poďakoval poslancom a zasadnutie ukončil.

overovatelia Milan Ostrovský
Branislav Znachor               starosta obce
Viliam Petrovič
zapisovateľ
Inge Rubaninská


